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  Every year on  January 14th,  World Logic Day brings the intellectual history 

  and pracƟcal implicaƟons of logic to interdisciplinary science communiƟes’ 

  aƩenƟon. The day also celebrates the idea that logic, as reasoning, is a central 

  feature of human beings.   
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《科學神探的調查事件簿. 5 : 雙面大盜的破綻》 

作者：黃文琡 

索書號： 500 ZHE 

知人知面不知心？李莉智面臨的信賴考驗！李莉智和沈志文相約逛街，遇到了多

年不見的林大哥，才剛聊著，林大哥竟被目擊者指認為搶劫案的嫌疑犯……記憶

中的大哥哥是狡猾的暴徒，還是無辜的受害者？ 

How Many Guinea Pigs Can Fit on a Plane? : Answers to Your 
Most Clever Math Questions 
Author: Laura Overdeck  

Call number: 510 OVE 

How many bees does it take to make one jar of honey? How many soccer balls 
would fit inside a hollow Earth? How many pieces of gum would it take to stick 
you to a wall—and keep you there? Believe it or not, you can find out the 
answers to these questions yourself—using math!  

Math Games Lab for Kids : Fun, Hands-On Activities for 
Learning with Shapes, Puzzles, and Games 
Author: Rebecca Rapoport and J.A. Yoder.  

Call number: 510 RAP 

Provides fifty-two fun labs to teach children basic math concepts through 
activities and games.  

《酷數學 : 給孩子的神奇數學知識》 

作者：特蕾西‧楊 

索書號： 510 YOU 

這本書中有50個超酷的數學知識，不但提供你增進數學能力的絕妙方法，更能讓

數學門外漢一腳踏入門內！書中還有學校老師不會教的小技巧，像是兩位數相乘

的快速算法！能讓你靈活運用數學，應付日常生活所需！  


